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10.00 – 10.15 uur. Opening door de voorzitter. 

Johan opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. De secretaris 
meldt dat er diverse afmeldingen zijn. Ook zijn er deelnemers die eerder weg moeten of 
iets later zijn om hen moverende redenen. 

Vervolgens zijn er de volgende mededelingen: 

• Het aantal arbeidsongevallen is in 2023 weer gestegen ten opzicht van 2022 met 
4%. Het aantal dodelijke slachtoffer die te betreuren waren is gestegen van 51 in 
2022 naar 72. Een stijging die we toch wel schrikbarend kunnen noemen. En dat 
in het licht van ‘zero death’ in 2040 niet heel bemoedigend is. De werkgroep RI&E 
is hier mee bezig. 

• De Mantelzorgvisie van de FNV, tot stand gekomen samen met de gelijknamige 
werkgroep, is op 5 april 2024 aangenomen door het Ledenparlement. 

• Fijnstof op Schiphol is nog steeds een probleem. Terwijl in bijvoorbeeld 
Denemarken hier toch wel oplossingen zijn die soelaas bieden. 

• José van Lieshout is nog steeds bezig met het onderwerp grensoverschrijdend 
(seksueel) gedrag. Op de website van de FNV is hier veel over te vinden. 
Bijvoorbeeld de omstanderstraining en de training voor OR-leden over sociale 
veiligheid. Ook is er een stappenplan beschikbaar. 

• Vicevoorzitter Kitty Jong is druk doende met het onderwerp Long-Covid. Er 
inmiddels een meldpunt geopend door het RIVM. 

• Copy voor de Arbonieuwsbrief is altijd welkom. Erwin en Khalid houden zich 
daarvoor aanbevolen. 

• Het onderwerp Arboconvenanten, zie website van de VHV, lijkt nog steeds een 
goed hulpmiddel te kunnen zijn. Wellicht een onderwerp dat we nog eens moeten 
agenderen in de toekomst. 

• Onze volgende bijeenkomst is op 27 september 2024 te Doorn. Het betreft hier 
een gecombineerde bijeenkomst van het Netwerk, de VHV en SBI-Formaat. 

• Ivo vraagt zich af of er bezuinigd wordt op het opleidingsbudget. 

 
10.15 – 11.00 uur. Vincent Thepass. Over de mantelzorgvisie die is onlangs is 
aangenomen door het Ledenparlement. En vooral over de vraag, hoe nu verder. 
Klik hier voor de visie van de FNV op het onderwerp Mantelzorg 

https://fnv.us13.list-manage.com/track/click?u=6d4a69cf6326146a03862d487&id=3313ccdc83&e=87145f2be8
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We willen het onderwerp Mantelzorg als FNV breed bespreekbaar maken, maar ook 
intern moet het onderwerp een plekje krijgen in het CAO handboek en in de 
arbeidsvoorwaardenagenda. Bovendien kunnen sectoren Kitty of Vincent uitnodigen om 
uitleg/motivatie te geven. Via Lokaal waar WMO een vast thema gaan we folders 
verspreiden over het onderwerp Mantelzorg. Er is  binnen Senioren ook een werkgroep 
Mantelzorg die het SER traject volgt volgens oud-voorzitter Ton van den Berg het lijkt 
handig om daar de verbinding mee te zoeken. 

Jan Verhagen wijst op de video die de toenmalige werkgroep Werk en Kanker heeft 
gemaakt over het onderwerp. Deze is nog steeds te vinden op YouTube: 
https://youtu.be/NJvXQbyaITM?si=kjDI8kSf7GolDQKf 

Veel mantelzorgers zijn werkzaam in de zorg, dat zorgt ervoor dat de werkdruk en het 
aantal burn-outs daar stijgt. Arbeidstijden b.v. een 32 urige werkweek is ook een 
onderwerp dat de werkgroep over moet nadenken. Zijn we mee bezig meldt Vincent. 

De secretaris verteld over zijn eigen ervaringen in de COR van Transdev waar door 
middel van een initiatief voorstel de werkgever, zich heeft ingespannen doormiddel van 
aanpassen van beleid, nu te boek staat als een mantelzorgvriendelijk. 

Algemeen zien we in de zorg dat het aantal minder goed opgeleid verzorgenden 
toeneemt dit legt ook een druk op de hoger opgeleiden.  

De FNV is van mening dat dat Mantelzorg sowieso een vrijwillig karakter moet hebben. 
Een zorgbezuiniging mag het niet zijn. Ook jongeren zijn steeds vaker bezig als 
mantelzorger. Hierover is contact met Young en United. Het moet duidelijk zijn waar je 
terecht kunt als je mantelzorg(er) nodig hebt of bent. De WMO loketten moeten hier op 
ingericht zijn.  

Voorzitter Johan Huver bedankt Vincent voor zijn aanwezigheid en betoog. 

 

Presentatie Vincent: 

https://youtu.be/NJvXQbyaITM?si=kjDI8kSf7GolDQKf
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11.00- 11.15 uur. Pauze. 

 
11.15 – 12.00 uur. Losse (Europese) Arbo-eindjes. Scheidend beleidsadviseur Wim 
van Veelen wil ons nog een paar zaken meegeven voordat hij met pensioen gaat. 

 

De presentatie van Wim: 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

8 
 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

9 
 

 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

10 
 

 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

11 
 

 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

12 
 

 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

13 
 

 

 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

14 
 

 

 

• Er is in Europa vaak al veel discussie over woorden tussen werkgevers en 
werknemers. Een voorbeeld: moet het gaan over Climat Change of over Climate 
Crisis. 

• Het toverwoord van werkgevers is bewustwording. 
• Een campagne Mental Health? Dat is geen risico op zich meent van Veelen. 
• Vaak gaat het in campagnes ook over samen, maar de werkgever is toch 

verantwoordelijk volgens de wet??? 
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• Werkgevers ontkennen het liefst dat PSA bestaat.  
• FNV kan prima zelf een campagne organiseren daar hebben we geen werkgevers 

of regering voor nodig. 
• De digitale RI&E in Ierland werkt goed, maar elders helemaal niet want er is geen 

controle of handhaving op en de OR wordt vaak ook niet betrokken. 
• De Arbovisie 2040 is iets waar Gennip goed mee bezig was. Met de nieuwe 

regering wordt dat afwachten. Kitty heeft er ook veel energie in gestoken. Tip van 
Wim: Betrek er kaderleden bij! 

• Wetgeving is ongeveer voor 90% hetzelfde als in Nederland. Dus als je in Spanje 
werkt voor een Nederlandse werkgever dan val je onder het Spaanse recht, maar 
dat is best aardig geregeld dan. 

• Marike is de opvolger van Wim in Europa. Niet vergeten haar af en toe uit te 
nodigen in het Netwerk. Ook een tip van Wim. 

• In Europa is het overleg altijd tripartiet. Dus op veel onderwerpen is het heel lastig 
om zaken voor elkaar te krijgen zoals onder andere werkdruk, PSA en ongewenste 
omgangsvormen. 

• De politieke situatie in Nederland zal het er niet makkelijker opmaken om in 
Brussel en Luxemburg een goede lobby te voeren vreest Wim. 

• Wim dankt iedereen voor de aandacht. 
• Voorzitter Johan Huver dankt Wim voor zijn jarenlange inzet voor de FNV en wenst 

dat hij maar heel lang mag genieten van zijn welverdiende pensioen. 

 

 
12.00 – 13.00 uur Lunch. 

 
13.00 – 13.15 uur. Mededelingen uit de werkgroepen RI&E en Gevaarlijke stoffen. 

Werkgroep RI&E. 

• Er is inmiddels een DB gekozen. Jos Felen is voorzitter en Alex van Dijken is 
secretaris. Men gaat aan de slag met het werkplan. Men is bezig met het project 
van Jose van Lieshout betreffende ongewenste omgangsvormen. Iedereen 
verdient immers een veilige werkplek is de mening van de zaal. 

• Ook de laatste cijfer van de NEA stemmen de werkgroep niet gelukkig. Gezien het 
toenemen van Arbeidsongevallen en de ernst daarvan. 

• De FNV heeft zich teruggetrokken uit het steunpunt RI&E. 

Werkgroep Gevaarlijke Stoffen. 
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• Renzo Kraayveld (secretaris) en Fred van Anrooy (voorzitter) vervullen de rol van 
DB. 

• Men zoekt nog versterking want er zijn nu te weinig leden die met heel veel dingen 
bezig zijn. (Dit levert ter vergadering ieg 1 nieuw lid op. 

• Men is bezig met het werkplan 2025. 
• Tip: Het werkplan kan vermeld worden in de nieuwsbrief. 
• Ik oktober is er een brainstormsessie over ‘Zero Death’. 

 
13.15 – 14.00. Toekomst Netwerk Arbo. (Klik hier voor het praatstuk) 

Over alle PowerPoint dia’s is uitvoerig gesproken. Onder elke dia’s staat het 
democratisch genomen besluit. 

 

https://fnv.us13.list-manage.com/track/click?u=6d4a69cf6326146a03862d487&id=0274c3c1dc&e=87145f2be8
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Besloten wordt 2 vaste datums en 2 reservedatums in te plannen in enig jaar. 



 
Concept verslag bijeenkomst van 28-06-2024 
 

18 
 

 

Informatief. Maar we kunnen proberen om deze suggestie half om half in te plannen. 
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Goed plan. 

 

Niet akkoord. 
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Akkoord. 

 

Akkoord 
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Akkoord 

 

Minimaal 1x per jaar. 

 
14.00 – 14.15 uur. Pauze 
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14.15 – 15.00 uur. Vervolg van Toekomst Netwerk Arbo. 

 

Akkoord, we zijn op de goede weg. 

 

Akkoord. 
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Akkoord 

 

Akkoord 
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Akkoord 

 

Akkoord 
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Akkoord. 

 
15.00 – 15.45 uur Sluiting met aansluitend de onvolprezen Netwerkborrel 

Voorzitter Johan Huver sluit de vergadering onder dankzegging voor ieders inbreng, 
daarna bleef het nog lang onrustig bij de borrel. 


